



Escapade Estivale

Eau de Rochas

FAMILLE / FAMILY:

Hespéridé

Citrus

PARFUMEURS / PERFUMERS:

Michel Almairac (Robertet)

FOURNISSEURS / SUPPLIERS:

Verescence (flacon et décor flacon / bottle & bottle decoration) / Chic (design flacon et étui / bottle & box design) / Aptar (pompe / pump) / Framatin (frette / collar) / Axilone Metal (capot / cap) / DS Smith (cale étui / inner holder) / Autajon (carton packaging secondaire / secondary packaging paper)

Devenue un classique, l'Eau de Rochas a écrit au fil du temps de nouvelles partitions. Son dernier opus se joue sous le soleil, en édition limitée. Escapade Estivale prend pour cadre une crique bordée de pins sur la côte découpée et sauvage d'une île italienne. Contraste entre le fond d'air chaud et une baignade rafraîchissante, le parfum pétille comme une limonade de cédrat et d'orange, mordue d'une pomme verte croquante. Entre ombre et soleil, la fleur d'oranger, symbolique des eaux fraîches, fuse comme un rayon de lumière au cœur de la fragrance, sur un lit d'essence de menthe. Puis, elle laisse place au cèdre et à l'ambre auxquels s'associent la tendresse et la générosité des muscs blancs.

Eau de Rochas has become a classic that has been reinterpreted on various occasions over the years. Its latest limited edition, Escapade Estivale, incorporates a strong sun-kissed element and is inspired by a cove edged with pine trees on the wild, rugged coast of an Italian island. The fragrance, which plays on the contrast between the warmth of the air and the refreshing sensation of a dip in the sea, sparkles like a citron and orange lemonade with a hint of crunchy green apple. Incorporating elements of both sun and shade, orange blossom, which has become symbolic of eaux fraîches, dominates the core like a ray of light on a bed of mint essence before giving way to notes of cedar and amber that merge with the tenderness and generosity of white musks.